

Protokoll Gävle Bridgeklubb 120402

Närvarande: Rolf, Patricia, Eleonore, Lasse, Kent, Ann och Ingegerd

Plats: Klubblokalen

### §1. **Öppnande**

Rolf hälsade alla välkomna och öppnade mötet

### §2. **Tävlingsverksamheten**

– Våren

– *Rolfs tävling*

- Det är nu 22 anmälda och Rolf letar partner till de som saknar (16 st)

– *Nybörjarträffen*

- Det är bara 5 par i Gävle som har rätt att delta. Eleonore tar kontakt med Sandviken och Skutskär för att höra om det är några som vill vara med

– *Långfredagstävlingen*

- Det är nu 18 par anmälda så tävlingen blir av

– *Don Peppino*

- 50 kr i bordsavgift inklusive kaffe och smörgås

– *Karin och Olles pris*

- Vi för in det på hemsidan när långfredagstävlingen är spelad

– *Tävlingar under sommaren*

- Kent meddelar följande till bridgetidningen

Pensionärernas måndag och torsdag som vanligt, tisdag och torsdag kväll som

vanligt, onsdagar körs under juni och augusti men gör uppehåll i juli, inga söndagar

under sommaren. Beträffande lättsam tisdag tar Kent kontakt med Annika för hennes tankar om sommaren.

– Hösten

- Gevalia open som till hösten byter namn till Dpn Peppino open kommer att spelas så att div 1 spelar ena måndagen och div 2 spelar den andra måndagen. Detta kanske ökar intresset för tisdagarna

### §3. **Kommittéarbete - rapporter**

Fastighetsgruppen har haft ett första möte. Ansvarsområden med ansvariga fastställdes framgår av bilaga till protokollet.

Beslutades att kommittén beslutar om inköp upp till 5 000 kr. Inköp däröver ska beslutas av styrelsen.

Tävlingsgruppen kommer att ha ett möte under maj månad.

### §4. **Nyanställning**

Kirsti kommer att sluta sin anställning den 31 maj. Anja Gullström kommer att på prov gå parallellt med Kirsti och en uppföljning kommer att ske den 2/5. Även arbete på förbundet kan bli aktuellt.

### §5. **Jubileumsfirandet**

En grupp på 5 personer, Rolf, Stig, Patricia, Jens och Kristina O, kommer att arbeta med detta. Personlig inbjudan kommer att tas fram till mitten av maj.

### §6. **Lokalfrågor**

Den 24 april kommer en besiktning av lokalerna att ske. Luften i spellokalen diskuterades. Lasse undersöker olika alternativ för att luften under sommaren ska bli bättre än förra sommaren. Lasse undersöker också det befintliga systemet och meddelar samtliga

tävlingsledare hur det ska hanteras.

**§7. Ekonomisk rapport**

Vad gäller DM-tävlingar är det distriktet som har ansvaret för både TL och fikat.

**§8. Övriga frågor**

På förslag från Kent beslutades att all prisutdelning för vårterminen kommer att ske på jubiléet.

**§9 Nästa möte**

Sista mötet inför sommaren under maj månad.

Vid protokollet

Justeras

Ingegerd Eriksson

Rolf Scherdin